

Title (en)

TABLE GAME BOARD FORMING A BOOK-SHAPED BOX.

Title (de)

BRETT EINES TISCHSPIELES, WELCHES EIN KÄSTCHEN IN FORM EINES BUCHES BILDET.

Title (fr)

PLATEAU DE JEU DE TABLE FORMANT UN COFFRET EN FORME DE LIVRE.

Publication

**EP 0477247 A1 19920401 (FR)**

Application

**EP 90909460 A 19900612**

Priority

FR 8908077 A 19890613

Abstract (en)

[origin: WO9015649A1] The invention relates to a table game board which forms a book-shaped box. It is created by combining, on the one hand, a receptacle adjacent to the game board (1) and forming the sides (4) and the bottom of the storage box while acting as a container for the movable pieces during the game, said receptacle being removable, and, on the other hand, a particular cutting and folding method (12) which allows the board to fold over and to form the top (5) and the back (3) of the storage box, thereby giving it the appearance and format of an ordinary book. The invention provides for all games requiring a board a presentation in the form of a book or other similar shape, by making the board an element of the box.

Abstract (fr)

La présente invention a pour objet un plateau de jeu de table formant un coffret en forme de livre. Il est constitué par la combinaison, d'une part d'un réceptacle attenant au plateau de jeu (1) et constituant les côtés (4) et le fond du coffret de rangement tout en servant de rangement pour les pièces mobiles pendant le jeu, ce réceptacle pouvant être amovible d'autre part d'un procédé particulier de découpe (12) et de pliage permettant au plateau replié de former le dessus (5) et le dos (3) du coffret de rangement, en donnant à l'ensemble l'aspect et le format d'un livre usuel. Il est destiné à présenter sous forme de livre ou autre forme similaire tous les jeux nécessitant un plateau, en utilisant ce plateau dans la constitution du coffret.

IPC 1-7

**A63F 3/00**

IPC 8 full level

**A63F 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A63F 3/0023** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9015649A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9015649 A1 19901227**; CA 2059300 A1 19901214; EP 0477247 A1 19920401; FR 2648052 A1 19901214; FR 2648052 B1 19930702; US 5190295 A 19930302

DOCDB simple family (application)

**FR 9000413 W 19900612**; CA 2059300 A 19900612; EP 90909460 A 19900612; FR 8908077 A 19890613; US 77808591 A 19911212